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P r o t o k ó ł  Nr XIX/17  

z sesji Rady Gminy Narewka odbytej w dniu 14 lutego 2017 r.  

w Urzędzie Gminy Narewka ul. Białowieska 1 

Obecni radni: 

1. Niedźwiedź Andrzej Marcin   - zam. Kapitańszczyzna 

2. Birycka Barbara     - zam. Siemianówka 

3. Gresiuk Anna     - zam. Siemianówka 

4. Birycki Igor Janusz    - zam. Lewkowo Stare 

5. Chlabicz Leon     - zam. Narewka 

6. Ciełuszecki Jan     - zam. Lewkowo Nowe 

7. Drozd Jerzy     - zam. Narewka 

8. Gieryng Agnieszka Maria   - zam. Świnoroje 

9. Kalinowski Paweł    - zam. Nowe Masiewo 

10. Krasnopolski Mirosław   - zam. Narewka 

11. Pańkowska Walentyna   - zam. Narewka 

12. Ptaszyńska Iwona    - zam. Cieremki 

13. Romańczuk Anatol    - zam. Guszczewina 

14. Sadowski Stanisław    - zam. Tarnopol 

 Radna nieobecna: 

1. Borowska Tamara    - zam. Planta 

W sesji ponadto udział wzięli: 

1. Pawilcz Mikołaj            - Wójt Gminy  

2. Kulbacki Mirosław    - radny Rady Powiatu 

3. Ławrynowicz Adam    - Kierownik Posterunku Policji 

4. Romaniuk Andrzej    - Z-ca K-nta Straży Granicznej 

5. Bołbot Aleksander    - Z-ca Dyr. BPN 

6. Lewsza Maria     - Dyrektor Zespołu Szkół  

7. Janowski Mikołaj    - Radny Woj. Podlaskiego 

8. Pietroczuk Włodzimierz    - Radny Woj. Podlaskiego 



2 

 

9. Bajko Grzegorz     - Z-ca Komendanta Pow. PSP 

10. Zubrycki Piotr     - sołtys sołectwa Babia Góra 

11. Rejent Helena     - sołtys soł. Eliaszuki, Dyr. GOK 

12. Kiczkaluk Włodzimierz   - sołtys sołectwa Grodzisk 

13. Saczko Olimpia    - sołtys sołectwa Guszczewina 

14. Sołowiej Kazimierz    - sołtys sołectwa Janowo 

15. Chodakowski Jerzy    - sołtys sołectwa Krynica 

16. Wojciechowski Jan    - sołtys sołectwa Leśna   

17. Ciełuszecki Jan    - sołtys sołectwa Lewkowo Nowe 

18. Bondaruk Eugeniusz    - sołtys sołectwa Lewkowo Stare 

19. Łomaszkiewicz Jarosław   - sołtys sołectwa nowe Masiewo 

20. Łuksza Helena     - sołtys sołectwa Michnówka 

21. Trusiewicz Paweł          - sołtys sołectwa Mikłaszewo 

22. Korolczuk Maria    - sołtys sołectwa Nowa Łuka 

23. Gryc Mieczysław    - sołtys sołectwa Narewka 

24. Nieścieruk Paweł    - sołtys sołectwa Ochrymy 

25. Łuksza Michał     - sołtys sołectwa Olchówka 

26. Zdanowski Aleksander   - sołtys sołectwa Planta 

27. Suchodoła Witalis    - sołtys sołectwa Podlewkowie  

28. Kardasz Mikołaj    - sołtys sołectwa Siemianówka 

29. Kajdewicz Krzysztof    - sołtys sołectwa Skupowo 

30. Hajduk Urszula    - sołtys sołectwa Tarnopol 

31. Kalinowski Paweł         - sołtys sołectwa Zabłotczyzna 

Obrady XI X sesji Rady Gminy otworzył o godz. 10:00 Przewodniczący 

Rady Gminy Narewka Pan Andrzej Marcin Niedźwiedź i im przewodniczył. 

Po powitaniu zebranych i stwierdzeniu prawomocności obrad /w sesji 

uczestniczy 14 radnych, co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych 

uchwał/ Pan przewodniczący przedstawił porządek obrad XIX sesji. 
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Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego porządku obrad ani propozycji jego 

zmiany. 

 Porządek obrad XIX sesji Rady Gminy przedstawia się następująco: 

1. Przyjęcie protokołu z XVIII sesji Rady Gminy. 

2. Wnioski i interpelacje radnych. 

3. Stan bezpieczeństwa publicznego na terenie gminy. 

4. Uchwalenie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Narewka. 

5. Raport z wykonania programu usuwania wyrobów zawierających azbest. 

6. Informacja o pracy komisji Rady Gminy w 2016 r. i zatwierdzenie planów 

pracy komisji na 2017 r. 

7. Powzięcie uchwał w sprawach: 

    - nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2018 r., 

    - zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych, 

    - wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości, 

    - projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego 

ustroju szkolnego, 

    - wyrażenia zgody na zamianę gruntów położonych w obrębie Narewka, 

    - Programu współpracy Gminy Narewka z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 2017 r., 

    - określenia przystanków komunikacyjnych będących własnością lub 

zarządzanych przez Gminę Narewka udostępnianych dla operatora i 

przewoźników oraz warunków i zasad korzystania z przystanków.  

8. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie między XVIII a XIX 

sesją Rady Gminy. 

9. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje radnych. 

10. Wolne wnioski. 
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Do punktu 1 - przyjęcie protokołu z XVIII sesji Rady Gminy. 

 Przewodniczący Rady Gminy Pan Andrzej Marcin Niedźwiedź zwrócił 

się do radnych z pytaniem, czy mają jakieś uwagi do protokołu z XVIII sesji 

Rady Gminy? 

Do protokołu z XVIII sesji Rady Gminy radni żadnych uwag nie zgłosili i w 

zarządzonym głosowaniu 14 głosami – za, przyjęli. 

 Przed kolejnym punktem porządku dziennego głos zabrali: 

1. Pan Mirosław Kulbacki – radny Rady Powiatu mówił, że w tym roku w 

budżecie powiatu zapisane są środki na 2 zadania dotyczące Gminy Narewka tj. 

200 tys. zł na drogę w Grodzisku i środki na scalenie gruntów. Na 2 obręby w 

powiecie, w tym jeden to Tarnopol, jest 3 mln zł. Obecnie trwają prace 

geodezyjne. Odnośnie przebudowy ul. Lipowej w Siemianówce poinformował, 

że w strategii rozwoju powiatu zadanie nie jest ujęte, ale nie oznacza to, że 

droga nie będzie przebudowana. Do 15 września br. można składać wnioski o 

środki w budżecie na rok przyszły. 

2. Pan Mikołaj Pawilcz – Wójt Gminy w nawiązaniu do głosu Pana radnego 

powiatu   mówił, żeby w 2018 r. nie projektować przebudowy drogi w 

Siemianówce, a ją wykonać. Można uzyskać na to zadanie pomoc państwa w 

wysokości 50 % kosztów. 25 % kosztów poniosłaby Gmina Narewka i 25 % 

Powiat Hajnowski. Prosił o szybką decyzję powiatu, żeby do 15 września można 

było już aplikować o środki. 

3. Pan Mirosław Kulbacki – radny Rady Powiatu stwierdził, że będzie na ten 

temat rozmawiał z Panem Starostą. 

4. Pan Mikołaj Janowski – Kierownik ODR w Hajnówce, radny Województwa 

Podlaskiego podziękował Panu Wójtowi i sołtysom za umożliwianie mu 

zabierania głosu na zebraniach wiejskich na terenie Gminy Narewka. 

Poinformował, że obecnie Ośrodek Doradztwa Rolniczego podlega pod 

Ministerstwo. Biuro ODR w Hajnówce znajduje się przy ul. Piłsudskiego 12 i 

przychodzi tu więcej rolników niż do poprzedniej siedziby. Poinformował o 
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naborze wniosków przez ARMiR w ramach PROW na lata 2014 - 2020 w 2017 

r. i zapraszał rolników do ODR. Pracownicy ośrodka udzielą pomocy w 

wypełnieniu wniosku także o dopłaty bezpośrednie w systemie elektronicznym, 

gdyż w kolejnych latach 100 % wniosków ma być tak wypełnionych. Mówił, że 

Gmina Narewka „ulega degradacji rolniczej”. Zapraszał rolników na szkolenie 

nt. realizacji zadań z PROW, które odbędzie się 28 lutego o godz. 10:00 w GOK 

w Narewce.  

Odnośnie przebudowy drogi Nr 687 – jeśli, jak powiedział na spotkaniu Pan 

Wicemarszałek Żywno, wniosek ma być składany po październiku 2018 r. to 

rezygnujmy z przebudowy w jednym zadaniu drogi Siemianówka – Tarnopol. 

Sprawę będzie próbował wyjaśnić. Na scalenie gruntów Eliaszuki, Michnówka 

nie ma środków w naszym województwie, ale są niewykorzystane środki na taki 

cel w innych województwach i Minister może je przesunąć na nasze. 

5. Pan Włodzimierz Pietroczuk – radny Województwa Podlaskiego w 

nawiązaniu do wypowiedzi P. Janowskiego stwierdził, że informacja o 

przesunięciu terminu realizacji drogi Nr 687 jest informacją wiarygodną, 

przekazał ją Wicemarszałek Województwa Podlaskiego. Jego zdaniem biorąc 

pod uwagę, że w 2018 r. będą kolejne wybory samorządowe wszyscy wspólnie 

powinniśmy podjąć działania w celu przyspieszenia realizacji przebudowy drogi 

wojewódzkiej Nr 687. Projekt na przebudowę drogi Siemianówka – Tarnopol 

można zrobić szybko. Gdyby jednak to się nie udawało należy rozdzielić 

zadania. Uważa, że trzeba podjąć wspólne działania, żeby chociaż o 10 miesięcy 

przyspieszyć termin realizacji przebudowy drogi Nr 687. 

6. Pan Mikołaj Pawilcz – Wójt Gminy prosił radnych o zastanowienie się, czy 

nie przyjąć stanowiska Rady Gminy  w sprawie drogi Nr 687. 

7. Pan Stanisław Sadowski – radny ze wsi Tarnopol mówił, że drogą 

Siemianówka – Tarnopol przewożone są towary wysokiego ryzyka, a 

skrzyżowanie drogi Siemianówka – Tarnopol, z drogą Nr 687 jest w bardzo 

złym stanie i trzeba mieć to na uwadze.  
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Odnośnie działalności rolniczej – duże szkody w uprawach wyrządzają żubry i 

inna zwierzyna leśna i stąd m.in. jak mówił Pan Mikołaj Janowski degradacja 

rolnicza na terenie gminy. 

Do punktu 2 - wnioski i interpelacje radnych. 

 Radni nie zabrali głosu w tym punkcie porządku dziennego. 

Do punktu 3 - stan bezpieczeństwa publicznego na terenie gminy. 

 Pan Grzegorz Bajko – Zastępca Komendanta Powiatowego PSP w 

Hajnówce przedstawił w formie prezentacji audio – wizualnej „ Podsumowanie 

funkcjonowania ochrony przeciwpożarowej Gminy Narewka za 2016 r.”. 

 /sprawozdanie – zał. Nr 1 – w załączeniu/ 

 Pan Andrzej Romaniuk – Zastępca Komendanta Placówki Straży 

Granicznej w Narewce poinformował, że w roku2016 odnotowano 6 zdarzeń 

granicznych tj. 2 nielegalne migracje, pozostałe dotyczyły wejścia na pas 

graniczny. Funkcjonariusze Straży Granicznej wylegitymowali blisko 8 tys. 

osób. Nałożono 109 mandatów na kwotę 12.700 zł. Pouczyli 310 osób. W 

ramach kreowania pozytywnego wizerunku straży granicznej organizowane są 

spotkania i wizyty dzieci i młodzieży w placówce. Straż Graniczna 

uczestniczyw spotkaniach  „Bezpieczne wakacje”, „Bezpieczne ferie”. W 

różnych formach spotkań uczestniczyło ok. 600 dzieci.  Wspólnie z 

Posterunkiem Policji zabezpieczają imprezy organizowane na terenie gminy. 

Funkcjonariusze Straży Granicznej oddają honorowo krew. W roku ubiegłym 

108 osób oddało ponad 50 l. krwi. Straż Graniczna jest także odpowiedzialna za 

bezpieczeństwo, ład i porządek w gminie. Analizują poszczególne przypadki np. 

kradzieży, włamań, rozbojów, żeby w przyszłości takich zdarzeń nie było. 

Pan Mieczysław Gryc – sołtys sołectwa Narewka pytał, ilu jest funkcjonariuszy 

Straży Granicznej w Placówce w Narewce i jaki posiadają sprzęt , gdyż zdarza 

się, że zimą, jak to było niedawno funkcjonariusze wyjeżdżają w teren quadem? 

Pan Andrzej Romaniuk – Zastępca Komendanta Placówki Straży Granicznej 
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odpowiadając na pytanie przedmówcy stwierdził, że jeśli temperatura jest ok. 

„O” można wyjechać quadem. 

 Analizę stanu bezpieczeństwa i porządku na terenie Gminy Narewka za 

okres od 1 stycznia 2016 do 31.12. 2016 r. przedstawił Pan Adam Ławrynowicz 

– Kierownik Posterunku Policji w Narewce. 

/analiza – zał. Nr 2 – w załączeniu/ 

W dyskusji głos zabrali: 

1. Pan Jan Ciełuszecki – radny ze wsi Lewkowo Nowe prosił o informację na 

temat włamania do sklepu w Plancie. 

2. Pan Adam Ławrynowicz – Kierownik Posterunku Policji odnosząc się do 

głosu radnego poinformował, że żadnych informacji w tej chwili nie może 

udzielić, gdyż prowadzone są czynności. 

3. Pan Mieczysław Gryc – sołtys sołectwa Narewka pytał, jak się ma 

powiększenie terenu do obsługi przez Posterunek Policji w Narewce do ilości 

sprzętu? 

4. Pan Adam Ławrynowicz – Kierownik Posterunku Policji odpowiadając na 

pytanie Pana sołtysa poinformował, że PP posiada 3 radiowozy, z których 1 

jeździ na interwencje na terenie gminy, pozostałe są wykorzystywane także na 

innych gminach. Jeśli zdarzy się tak, że nie będzie radiowozu do wyjazdu 

przyjedzie z Komendy Powiatowej. Czy będzie jeszcze dodatkowy radiowóz 

jeszcze w tej chwili nie wiadomo. 

5. Pan Mikołaj Janowski – Radny Województwa Podlaskiego w temacie 

bezpieczeństwa poinformował, że przed chwilą uzyskał wiadomość, że 

wczorajsza informacja na temat budowy drogi wojewódzkiej nijak ma się do 

rzeczywistości. W dniu dzisiejszym ogłoszony będzie przetarg na opracowanie 

dokumentacji na drogę Siemianówka – Tarnopol, a w IV kwartale br. będzie 

złożony wniosek na przebudowę drogi Nr 687. 

6. Pan Mikołaj Pawilcz – Wójt Gminy w nawiązaniu do głosu przedmówcy 

stwierdził, że do przebudowy drogi Nr 687 brakuje decyzji pozwolenia na 
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budowę. Uważa, że już teraz powinien być złożony do Wojewody wniosek o 

wydanie decyzji pozwolenia na budowę. Prosił Pana Mikołaja Janowskiego – 

radnego województwa podlaskiego o dopilnowanie, żeby taki wniosek do Pana 

Wojewody został złożony. 

          Rada Gminy przyjęła informację o stanie bezpieczeństwa publicznego na 

terenie gminy.  

 Pan Leon Chlabicz – radny ze wsi Narewka wnioskował o zainstalowanie 

na sali obrad sprzętu audiowizualnego na stałe, żeby w przyszłości nie było, tak 

jak w dniu dzisiejszym, przerw na instalację sprzętu. Mówił też o potrzebie 

zmiany sukna na stołach, gdyż to co jest pamięta dawne czasy. 

 O godz. 11:35 Przewodniczący Rady Gminy ogłosił przerwę w obradach, 

która trwała do godz. 11:50. 

Po przerwie Rada Gminy obradowała w składzie 13 osobowym, Pan Mirosław 

Krasnopolski w czasie przerwy opuścił salę obrad. 

Do punktu 4 - uchwalenie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Narewka. 

 Program opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Narewka na rok 2017 omówił Pan 

Mikołaj Pawilcz – Wójt Gminy. 

Do programu żadnych uwag nie wniesiono. 

 Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

określenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Narewka w roku 2017. 

W zarządzonym głosowaniu, w którym udział wzięło 13 radnych Rada Gminy 

13 głosami – za, O – przeciw, O – wstrzymujących się powzięła: 

 u c h w a ł ę  Nr XIX/132/17 

w sprawie określenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Narewka w roku 2017 

- stanowiąca zał. Nr 3 
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Do punktu 5 - raport z wykonania programu usuwania wyrobów zawierających 

azbest. 

 Raport z wykonania programu usuwania wyrobów zawierających azbest 

przedstawił Pan Mikołaj Pawilcz – Wójt Gminy. 

 /raport – zał. Nr 4 – w załączeniu/ 

Do przedstawionego raportu żadnych uwag nie wniesiono i jednomyślnie 

przyjęto. 

Do punktu 6 - informacja o pracy komisji Rady Gminy w 2016 r. i 

zatwierdzenie planów pracy komisji na 2017 r. 

 Jednomyślnie ustalono, że nie będą przedstawiane informacje o pracy i 

plany pracy komisji na 2017 r. Informacje i plany pracy będą załącznikami do 

protokołu i każdy może się z nimi zapoznać. 

Informacja o pracy Komisji Rewizyjnej – zał. Nr 5 – w załączeniu. 

Informacja o pracy Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – zał. Nr 6 

Informacja o pracy Komisji ds. Socjalnych i Społecznych – zał. Nr 7. 

 Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia planów pracy komisji Rady Gminy na 2017 r.  

W zarządzonym głosowaniu, w którym udział wzięło 13 radnych Rada Gminy 

13 głosami – za, O – przeciw, O – wstrzymujących się powzięła: 

 u c h w a ł ę  Nr XIX/133/17 

w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji Rady Gminy na 2017 r. 

- stanowiącą zał. Nr 8 

Do punktu 7 -  powzięcie uchwał. 

 Wszystkie projekty uchwał w tym punkcie porządku obrad , kolejno  

przed poddaniem danej uchwały pod głosowanie przedstawiał, omawiał i 

uzasadniał Pan Mikołaj Pawilcz – Wójt Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Andrzej Marcin Niedźwiedź poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie 

funduszu sołeckiego w 2018 r. 
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W zarządzonym głosowaniu, w którym udział wzięło 13 radnych, Rada Gminy 

12 głosami – za, O – przeciw, 1 – wstrzymujący się powzięła: 

 u c h w a ł ę  Nr XIX/134/17 

w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2018r. 

- stanowiącą zał. Nr 9 

 Następnie przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 

W zarządzonym głosowaniu, w którym udział wzięło 13 radnych, Rada Gminy 

13 głosami – za, O – przeciw, O – wstrzymujących się powzięła: 

 u c h w a ł ę  Nr XIX/135/17 

w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych 

- stanowiącą zał. Nr 10  

 Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości. 

W zarządzonym głosowaniu, w którym udział wzięło 13 radnych, Rada Gminy 

13 głosami – za, O – przeciw, O – wstrzymujących się powzięła: 

 u c h w a ł ę  Nr XIX/136/17 

w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

- stanowiącą zał. Nr 11 

 Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

projektu dostosowania sieci szkoły podstawowej i gimnazjum do nowego 

ustroju szkolnego. 

W zarządzonym głosowaniu, w którym udział wzięło 13 radnych, Rada Gminy 

13 głosami – za, O – przeciw, O – wstrzymujących się powzięła: 

 u c h w a ł ę  Nr XIX/137/17 

w sprawie projektu dostosowania sieci szkoły podstawowej i gimnazjum do 

nowego ustroju szkolnego 

- stanowiącą zał. Nr 12 
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 Następnie przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na zamianę gruntów położonych w obrębie 

Narewka. 

W zarządzonym głosowaniu, w którym udział wzięło 13 radnych, Rada Gminy 

13 głosami – za, O – przeciw, O – wstrzymujących się powzięła: 

 u c h w a ł ę  Nr XIX/138/17 

w sprawie wyrażenia zgody na zamianę gruntów położonych w obrębie 

Narewka 

- stanowiącą zał. Nr 13 

         Przewodniczący Rady Gminy Pan Andrzej Marcin Niedźwiedź poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie Programu współpracy Gminy Narewka z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego w 2017 r. 

W zarządzonym głosowaniu, w którym udział wzięło 13 radnych, Rada Gminy 

13 głosami – za, O – przeciw, O – wstrzymujących się powzięła: 

 u c h w a ł ę  Nr XIX/139/17 

w sprawie Programu współpracy Gminy Narewka z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego w 2017 r. 

- stanowiącą zał. Nr 14 

 Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie określenia przystanków komunikacyjnych będących własnością lub 

zarządzanych przez Gminę Narewka, udostępnianych dla Operatora i 

Przewoźników oraz warunków i zasad korzystania z przystanków. 

W zarządzonym głosowaniu, w którym udział wzięło 13 radnych, Rada Gminy 

13 głosami – za, O – przeciw, O – wstrzymujących się powzięła: 

 u c h w a ł ę  Nr XIX/140/17 

w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych będących własnością lub 
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zarządzanych przez Gminę Narewka, udostępnianych dla Operatora i 

Przewoźników oraz warunków i zasad korzystania z przystanków 

- stanowiącą zał. Nr 15 

Do punktu 8 -  sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie między 

XVIII a XIX sesją Rady Gminy. 

 Pan Mikołaj Pawilcz – Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie z 

działalności Wójta w okresie między XVIII a XIX sesją Rady Gminy. 

 /sprawozdanie – zał. Nr 16 – w załączeniu/ 

Do przedstawionego sprawozdania żadnych uwag nie wniesiono i jednomyślnie 

przyjęto. 

Do punktu 9 - odpowiedzi na wnioski i interpelacje radnych. 

 W tym punkcie Pan Mikołaj Pawilcz – Wójt Gminy odpowiadając na 

wniosek Pana radnego w sprawie zainstalowania na sali obrad sprzętu 

audiowizualnego poinformował, że po sesji Rady Gminy rozpocznie się remont 

sali ślubów, a następnie sali konferencyjnej, gdzie zostanie też zainstalowany na 

stałe sprzęt audiowizualny. 

Do punktu 10 - wolne wnioski. 

 W wolnych wnioskach głos zabrali: 

1.Pan Mieczysław Gryc – sołtys sołectwa Narewka wnioskował o wywiezienie 

śniegu zalegającego przy chodnikach, gdyż mieszkańcy nie będą mieli gdzie 

usuwać śniegu po opadach. Usunięcie śniegu jest konieczne. 

2. Pan Leon Chlabicz – radny ze wsi Narewka w nawiązaniu do informacji o 

kolejnych negatywnych przetargach na sprzedaż drewna proponował przekazać 

drewno podopiecznym. 

3. Pan Paweł Kalinowski – radny ze wsi Nowe Masiewo pytał, czy świerki przy 

drodze do Masiewa będą wycięte przed okresem lęgowym ptaków. Zwrócił się 

do pani Dyrektor GOK z pytaniem, czy zespół „Cegiełki” na wojewódzkim 

przeglądzie piosenki białoruskiej zakwalifikował się do koncertu galowego? 
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4. Pani Helena Rejent – Dyrektor GOK odpowiadając na pytanie przedmówcy 

poinformowała, że zespół „Cegiełki” na przeglądzie wojewódzkim zajął 3 

miejsce i otrzymał wyróżnienie. 

5. Pan Mikołaj Pawilcz – Wójt Gminy, który odnosząc się do głosów w wolnych 

wnioskach poinformował: 

- na wywożenie śniegu szkoda pieniędzy. Miejmy nadzieję, że już nie będzie 

padać, 

- pozyskane drewno jest dowożone podopiecznym, pali się w gminnych 

kotłowniach, ale jest go dużo i dlatego ogłasza się przetargi, 

- w decyzji zezwalającej na wycięcie drzew dot. także świerków przy drodze do 

Masiewa, Starostwo pisze „zaleca się nie wycinać w okresie lęgowym ptaków”. 

6. Pan Stanisław Sadowski – radny ze wsi Tarnopol prosił o dowiezienie drewna 

na opał do świetlicy wiejskiej w Tarnopolu. 

7. Pan Mikołaj Pawilcz – Wójt Gminy odpowiadając przedmówcy stwierdził, że 

drewna na opał do świetlicy w Tarnopolu zostanie dowiezione. 

 Po wyczerpaniu porządku dziennego Przewodniczący Rady Gminy Pan 

Andrzej Marcin Niedźwiedź zamknął o godz. 12:30 obrady XIX sesji Rady 

Gminy i podziękował zebranym za udział. 

Na tym protokół zakończono. 

Do protokołu dołączono 16 załączników. 

Protokolant:                                                          Przewodniczący Rady Gminy 

 

N. Kiczkaluk                                                          Andrzej Marcin Niedźwiedź 

podinspektor 

 

 

 

   

 


